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PROTOKÓŁ  Nr XXXIX

zwyczajnej   sesji  Rady  Gminy  Gietrzwałd

odbywającej się dnia 20  czerwca   2018 r.

Początek  sesji  o godz.  1000,

zakończenie sesji  o godz. 1700.

Ad.1. Otwarcie,  dyskusja nad  projektem porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Anna Otta dokonała otwarcia sesji. Na sesji obecnych było 15 rad-
nych (lista obecności załącznik do protokołu).Ustawowy skład Rady Gminy liczy 15 radnych.
Przewodnicząca stwierdziła kworum. Powitała  zaproszonych gości Małgorzatę Chyziak –
starostę Olsztyńskiego i Artura Bala – Dyrektora Powiatowej Służby Drogowej w Olszynie.
Na sesji obecni byli  również: Wójt Gminy Jan Kasprowicz, Sekretarz  Halina Bienkiewicz,
Skarbnik Andrzej Wasilewski, Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego Dorota Grzesz-
czuk, Kierownik GOPS  Małgorzata Biadała, Kierownik Referatu Podatków i Opłat Krystyna
Dzikowska, Kierownik Referatu Rozwoju Społecznego i Promocji Agnieszka Zabłocka, radna
powiatowa Grażyna Grzegorzewska i  mieszkańcy gminy.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie, dyskusja nad projektem porządku obrad.

2. Wystąpienie gościa Pani Małgorzaty Chyziak – Starosty Olsztyńskiego.

3. Przyjęcie protokołu XXXVIII sesji.

4. Interpelacje i zapytania radnych.

5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z pracy Komisji.

6. Informacja  o  działaniach  promujących  rozwój   przedsiębiorczości  na  terenie  gminy

Gietrzwałd oraz działań promujących sprzedaż nieruchomości gminnych.

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Gminy Gietrzwałd.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samo-rządowej

instytucji kultury – Gminnego Ośrodka Kultury w Gietrzwałdzie za 2017 rok.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samo-rządowej

instytucji kultury – Biblioteki Publicznej w Gietrzwałdzie za 2017 rok.

10. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gietrzwałd za 2017 rok.
11. Odczytanie opinii RIO w Olsztynie o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2017 rok.

12. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 rok – dyskusja.

13. Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie  absolutorium za 2017rok.

14. Zapoznanie  z  opinią  RIO  w  Olsztynie  o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie

absolutorium.

15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  oraz
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sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gietrzwałd za 2017 rok.

16. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu

za 2017 rok.

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Gietrzwałd na 2018 rok.

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sfinansowanie zobowiązań gminy z

tytułu kredytów poprzez przejecie długu. 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej  w sprawie poboru podatku rolnego,  podatku leśnego i

podatku  od  nieruchomości  w  drodze  inkasa,  wyznaczenie  inkasentów,  określenie

wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz diety dla sołtysów. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta.

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż i udzielenie bonifikaty od ceny

nieruchomości.

22. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  miejsca  okazjonalnie

wykorzystywanego  do  kąpieli  oraz  określenia  sezonu  kąpielowego  na  terenie  gminy

Gietrzwałd na rok 2018.

23. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż

napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów

alkoholowych na terenie gminy Gietrzwałd. 

24. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany   m.p.z.p.  terenu

położonego nad jeziorem Wulpińskim w obrębie Unieszewo, gmina Gietrzwałd. 

25. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany   m.p.z.p.  części

obrębu Gronity, gmina Gietrzwałd. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany  m.p.z.p.  terenów

położonych nad jeziorem Wulpińskim, w obrębie Sząbruk, gmina Gietrzwałd. 

27. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  m.p.z.p.   dla  działek

oznaczonych  numerami  207/102  i  207/103  położonych  w  obrębie  Sząbruk,  gmina

Gietrzwałd. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. terenów położonych

w Rentynach, obręb Woryty, gmina Gietrzwałd. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany m.p.z.p.  w części

obrębu Woryty, gmina Gietrzwałd. 

30. Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  m.p.z.p.  terenów położonych we wschodniej

części obrębu Unieszewo, gmina Gietrzwałd.

31. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  m.p.z.p.  gminy

Gietrzwałd w m. Unieszewo.

32. Odpowiedzi na interpelacje.

33. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.

34. Sprawy różne.

Wójt wystąpił z  wnioskiem o skreślenie z porządku obrad punktu 29. Podjęcie uchwały w

sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  m.p.z.p.  w  części  obrębu  Woryty,  gmina
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Gietrzwałd z powodu braku współpracy z syndykiem i dodanie punktów:

16a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF na lata 2018 – 2028,

29a. Podjęcie uchwały w sprawie sporządzenia zmiany m.p.z.p. części m. Gietrzwałd, gm.

Gietrzwałd,

30a. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Gietrzwałd na

realizację  zadania polegającego  na  wykonaniu  prac  związanych  ze  wzmocnieniem  i

zabezpieczeniem fundamentów budynku kościoła ewangelickiego w Łęgutach oraz nadzór

konserwatorski i konstruktorski niezbędny do wykonania prac,

31a.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wysokości  i  zasad  ustalania  oraz  rozliczania  dotacji

celowej  dla podmiotów prowadzących  instytucje opieki  nad dziećmi w wieku do lat  3  na

terenie Gminy Gietrzwałd. 

Przewodnicząca zaproponowała zmianę brzmienia punktu 31 aby był identyczny z tytułem

uchwały  w  tej  sprawie.  Brzmienie  punktu:  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do

sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  na  działki

oznaczone numerami  172/27,  172/28,  172/31  i  172/32  położone  w obrębie  Unieszewo,

gmina Gietrzwałd. 
Odbyło się głosowanie nad przyjęciem porządku obrad z zaproponowanymi zmianami – 15 
głosów za. 

Przewodnicząca poinformowała, że pani Starosta spóźni się 15 minut więc proponuje reali-
zowanie porządku obrad do chwili przybycia gości.  

Ad. 3. Przyjęcie protokołu XXXVIII sesji. 

Radni nie mieli uwag do protokołu. Odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu – 15 gło-
sów za. 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych.

Do interpelacji zapisało się pięcioro radnych:

Grzegorz Rupiński: 

1. Udrożnienie kanalizacji burzowej w Unieszewie od budynku nr 20 i 21 do rzeki Giłwy,
2. Czy jest możliwość założenia hydrantu przy zabudowaniach między miejscowościami

Cegłowo i Unieszewo,
Stanisław Zdunek:

1. Na jakim etapie jest sprawa przejęcia drogi Pod Świerkami w Gronitach,
2. Dlaczego przetarg na zakup urządzeń na place zabaw odbędzie się dopiero w II poło-

wie roku – fundusz sołecki,
Aleksandra Gedig – czy istnieje zagrożenie terminu budowy drogi gminnej w Łupstychu w ra-
mach ZIT. Ustalenia były na sierpień – wrzesień.

Anna Otta:

1. Na jakim etapie jest budowa przedszkola w Gietrzwałdzie,
2. Na jakim etapie jest wymiana dachu na budynku komunalnym w Cegłowie,
3. Czy została wzięta pożyczka z WFOŚ – na jakim jest etapie – sesja nadzwyczajna.

Eugenia Ratowska:

1. na jakim etapie jest realizacja zadania Uporządkowanie gospodarki wodno-ścieko-
wej,
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2. sołectwo Łęguty w swoim planie wydatków na ten rok ma zaplanowany remont drogi 
Łęguty – Grazymy (ok. 21 tys.) – kiedy rozpocznie się ten remont i z kim się kontak-
tować w tej sprawie. 

Ad.2. Wystąpienie gościa Pani Małgorzaty Chyziak – Starosty Olsztyńskiego.

Przewodnicząca Rady i  Wójt  powitali  zaproszonych gości  Małgorzatę Chyziak – Starostę

Olsztyńskiego i Artura Bala – Dyrektora Powiatowej Służby Drogowej w Olszynie.

Przewodnicząca udzieliła głosu prezesowi Stowarzyszenia Bezpieczny Sząbruk przypomniał

o obietnicy wybudowania w Sząbruku chodnika. Droga jest ruchliwa i bez pobocza. Chodzą

nią dzieci  do szkoły. Prosił  również o wyznaczenie trzech przejść dla pieszych w pobliżu

większych osiedli domów jednorodzinnych. Głos w tej sprawie zabrała również mieszkanka

Sząbruka  prosząc  jeszcze  o  położenie  spowalniaczy  przed  przejściami  dla  pieszych.

Starosta  odpowiedziała,  że  powoła  w  tej  sprawie  Komisję  Bezpieczeństwa  Ruchu

Drogowego. W pracy Komisji mogą uczestniczyć przedstawiciele mieszkańców. Małgorzata

Łączyńska poparła prośbę mieszkańców. 

1) Michał  Puszczało  zgłosił  potrzebę  wybudowania  przepustu  pod  drogą  w  Biesalu.

Zatrzymująca się woda niszczy drogę ( miejsce przed przejazdem kolejowym jadąc 

z Podlejk).  

2) Jadwiga Julicka -  droga Podlejki  – Olsztynek.  Czy będzie poprawiony odcinek na

wysokości  domu  seniora  Młodzi  Duchem.  Starosta  odpowiedziała,  że  remonty  

i naprawy dróg wykonywane są w takim zakresie na jaki pozwalają posiadane środki. 

3) Marek Nowogrodzki podziękował dyrektorowi za pomoc w zorganizowaniu objazdu 

w  czasie  remontu  drogi  Gronity-Kudypy  i  za  skuteczną  interwencję  w  sprawie

naprawy przejazdu kolejowego w Naterkach.  Zwrócił  się  z prośbą o przywrócenie

dawnego pierwszeństwa przejazdu na skrzyżowaniu w Naterkach. 

4) Grzegorz Rupiński i Anna Otta – co dzieje się w sprawie przebudowy drogi Sząbruk –

Gietrzwałd.  

5) Iwona  Omilian  –  po wycięciu  drzew przy  drodze  Sząbruk  –  Tomaszkowo zostały

wysokie karpy. Czy będą usunięte. 

6) Małgorzata  Łączyńska  –  na  wysokości  ul.  Nad  Stawem  w  Sząbruku  na  drodze

powiatowej ciągle zapada się przepust. Prośba o  skuteczne naprawienie. 

Ad. 6). Dyrektor Artur Bal odpowiedział, że poprosi kierownika z Olsztynka aby zainteresował

się problemem.

Ad.  5).  Usunięcie  karp  jest  obowiązkiem  firmy  wykonującej  wycinkę  drzew.  Firma  nie

wywiązała się z tego obowiązku. Trwa postępowanie w tej sprawie. Jeśli nadal nie wywiąże

się z tego obowiązku karpy zostaną usunięte przez innego wykonawcę na niesolidną firmę

nałożone kary. 

Ad. 3). Na skrzyżowaniu w Naterkach zostanie przywrócona poprzednia organizacja ruchu. 

Ad. 2). Droga z Podlejk do Olsztynka – była realizowana etapami ( były dwa) i finansowana z

zaoszczędzonych  środków.  Nie  wiadomo jeszcze  czy  w tym roku będą  oszczędności  w
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budżecie powiatowej służby drogowej. 

Ad. 1). Woda spływająca na drogę pochodzi prawdopodobnie z wody deszczowej  posesji

położonych przy drodze. Należałoby najpierw wyeliminować ten  element problemu nadmiaru

wody na drodze. Problem zostanie zbadany. 

Ad.  4).  Remont  drogi  Sząbruk  –  Gietrzwałd.  Dyrektor  Artur  Bal  poinformował  że

przygotowywanie  dokumentacji  rozpoczęło  się  w  2015  roku.  W  listopadzie  2015  roku

zatwierdzona została koncepcja modernizacji. Program dofinansowujący kładł główny nacisk

na  powstawanie  ścieżek  rowerowych.  W kwietniu  2016  roku  zmienione  zostały  warunki

techniczne  przebudowy  aby  dostosować  ją  do  priorytetu  7B.  przygotowane  zostały

dokumenty do decyzji środowiskowej – pełny raport do opracowania decyzji środowiskowej.

Raport złożony został w RDOŚ we wrześniu 2017 roku. Droga Sząbruk – Gietrzwałd ma

charakter alejowy  i RDOŚ nie wyraził zgody na wycięcie drzew z jednej strony drogi aby ją

poszerzyć. Osiągnięto kompromis – pozwolenie na poszerzenie drogi i pozostawienie  drzew

w poboczu. W kwietniu 2018 roku wydana została decyzja środowiskowa a w maju złożony

wniosek  do  wydziału  budownictwa  o  wydanie  decyzji  ZRIT  gdyż  na  fragmentach  drogi

niezbędne  będzie  wykupienie  gruntów.   Dało  to  prawo  do  składania  wniosku  o

dofinansowanie tej inwestycji. Termin składania wniosku – do końca lipca 2018r. Starostwo

jest  na  etapie  wyboru  firmy  która  przygotuje  studium  wykonalności  dla  wniosku.  Urząd

marszałkowski  obecnie  wskazał  wielkość  dofinansowania  na  poziomie  26  milionów  a

poprzednio  było  na poziomie  29 milionów.  Nie  można więc liczyć  na dofinansowanie  na

poziomie 85%. Marszałek ustalił termin rozpatrzenia wniosków  do końca grudnia 2018 r.

Starosta prosiła aby gmina pozostawiła w budżecie przeznaczone na tę inwestycję środki.

Wójt  zapytał  jakiego  wsparcia  finansowego  Starostwo  oczekuje  od  gminy  Gietrzwałd.

Zapewnił,  że  modernizacja  drogi  Sząbruk  –  Gietrzwałd  jest  bardzo  ważną  dla  gminy

inwestycją. Dyrektor A. Bal odpowiedział, że zgodnie z podpisanym porozumieniem oczekuje

połowy własnego wkładu finansowego. Założenia były: 85% dofinansowania  wtedy połowę

15%  udziału  własnego.  Koszt  wykupu  gruntów  znajdzie  się  we  wniosku  jako  koszt

kwalifikowany.  Marek  Nowogrodzki  poprosił  o  podanie  kwot  w  przybliżeniu.  Dyrektor

odpowiedział, że należy to rozpatrzeć w dwóch aspektach. Brakuje środków już na etapie

składania wniosku na drogę w gm. Dywity i  Barczewo oraz w gm. Gietrzwałd (ok. 3mln).

Kwoty  będą  zależały  od  tego  czy  samorządy  będą  brały   udział  w  dofinansowaniu

brakujących  środków.  O  wielkości  środków  będzie  wiadomo  dopiero  po  rozstrzygnięciu

przetargu. Jan Kasprowicz zaproponował, aby gminy udział własny wnosiły proporcjonalnie

do ilości kilometrów remontowanej drogi. Artur Bal określił szacunkowo, że starostwo i gmina

Gietrzwałd  będą musiały  dołożyć  po ok.  2,5 mln  złotych do tej  inwestycji.  W momencie

składania wniosku starostwo i gmina składają oświadczenie, że mają zabezpieczone środki

na  wkład  własny.  W  momencie  podpisywania  umowy  również  potrzebne  będzie

oświadczenie o posiadaniu środków. Wtedy będzie znane dofinansowanie i będzie określona

wysokość wkładu własnego. Skarbnik Andrzej Wasilewski zapytał ile środków w 2018 roku

gmina musi zabezpieczyć na planowaną inwestycję.  W WPF starostwa  przewiduje się od

gm. Gietrzwałd na 2018 rok kwotę 77.250zł, w 2019 roku kwotę  390.000 zł co daje kwotę
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467.250zł,  a  ciągu  3  lat  kwotę   948.000zł.  Skarbnik  domagał  się  ustalenia  warunków

finansowania a kwoty dofinansowania będą z niego wynikały.  Starosta odpowiedziała,  że

warunki są takie: przy założeniu że dofinansowanie z programu wyniesie 85%  tak starostwo

jak  gmina będą musiały dołożyć po 465.000zł. kwota ta może ulec zmianie gdy zmianie

ulegnie procent dofinansowania. Starosta prosiła aby pozostawić środki na wkład własny do

końca września. Dyrektor Bal poinformował, że konieczne jest spotkanie samorządów aby

ustalić  co  zrobić  

z  brakującą  kwotą.  Starosta  poinformowała,  że  monitoruje  uważnie  składanie  wniosku  i

szuka  sposobu  na  zdobycie  brakujących  środków.   Przewodnicząca  Rady  i  Wójt

podziękowali  Staroście  za  dobrą  współpracę.  Przewodnicząca  poprosiła  o  spotkanie

informacyjne z mieszkańcami Unieszewa w sprawie wycinki  drzew przy  modernizowanej

drodze Sząbruk – Gietrzwałd. Starosta zgodziła się na takie spotkanie. 

Ad.5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z pracy Komisji.
Eugenia Ratowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że komisja  spoty-
kała się 22 i 29 maja br. zajmując się analizą sprawozdania z wykonania budżetu za 2017 
rok  i 4 czerwca br. i zajmowała się analizą struktury zatrudnienia w zespołach Szkolno-
Przedszkolnych po wprowadzeniu reformy oświaty likwidującej gimnazja oraz sporządzenie 
wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi z tytułu wykonania budżetu  za 2017 rok. Komisja
Przedstawiła plan pracy na drugie półrocze 2018 roku:

1. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2018 roku.
2. Kontrola realizacji i rozliczenia wybranych zadań inwestycyjnych Gminy Gietrzwałd.
3. Opracowanie planu pracy Komisji rewizyjnej na I półrocze 2019 roku.
4. Sporządzenie sprawozdania z pracy komisji rewizyjnej rady Gminy za 2018 rok.
5. Przygotowanie informacji o realizacji postawionych wniosków przez Komisję Rewizyj-

ną w kadencji 2014 – 2018.
6. Zbadanie zasadności istnienia i funkcjonowania Filii Biblioteki Publicznej w Biesalu.
7. Kontrola GOK w Gietrzwałdzie w odniesieniu do przeprowadzonej kontroli w paź-

dzierniku 2017 roku.
8. Kontrola zakładu Usług Komunalnych w Gietrzwałdzie.

Na wniosek radnych  punkt   6 otrzymał brzmienie:

6. Zbadanie zasadności ilości i lokalizacji bibliotek w Gminie Gietrzwałd.

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem zaproponowanego planu pracy Komisji – 15 głosów
za.

Komisja  odbyła  także  jedno spotkanie  z  pozostałymi  komisjami  rady.  Na tym spotkaniu

omawiane były materiały na XXXIX sesję.

Iwona Omilian –  Przewodnicząca Komisji  Społecznej  poinformowała,  że komisja  odbyła

jedno samodzielne spotkane 30 maja br.  na którym dokonała przeglądu placów zabaw i

boisk sportowych na terenie gminy i  zaopiniowała podania o mieszkania komunalne oraz

jedno spotkanie z pozostałymi komisjami rady. Na tym spotkaniu omawiane były materiały na

XXXIX sesję.
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Michał  Puszczało  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarczej  poinformował,  że  komisja

spotkała się 8 czerwca  br. zrealizowała następujący plan spotkania:

1. Zaopiniowanie pisma Stowarzyszenia Osiedle Leśne w Sząbruku.

2. Stadion Leśny w Gietrzwałdzie – pomieszczenia socjalne.

3. Informacja nt. zaawansowania prac inwestycyjnych w gminie Gietrzwałd.

4. Wyjaśnienia nt. fakturowania inwestycji w Guzowym Piecu. 

5. Zaopiniowanie wniosków o zmianę m.p.z.p. w Unieszewie i Worytach. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w Worytach nr 24. 

Pracowała również z pozostałymi komisjami rady w dniu 18 czerwca br. Na tym spotkaniu

omawiane były materiały na XXXIX sesję.

Ad.6. Informacja  o  działaniach  promujących  rozwój  przedsiębiorczości  na  terenie

gminy Gietrzwałd oraz działań promujących sprzedaż nieruchomości gminnych.

Dorota Grzeszczuk – kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego przedstawiła prezentacje

przedstawiającą strukturę organizacyjną referatu rozwoju gospodarczego i referatu Rozwoju

Społecznego  i  Promocji  a  także  działania  podjęte  przez  pracowników  tych  referatów  

( załącznik do protokołu).

Ad.7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Gminy Gietrzwałd.

Projekt uchwały omówiony został na spotkaniu komisji i zaopiniowane przez nie pozytywnie.

Radni  nie  mieli  pytań  do  projektu  uchwały.  Głos  zabrała  Sekretarz  Halina  Bienkiewicz

informując,  że  uchwała  będzie  niewykonalna.  Instrukcja  kancelaryjna  mówi  że  wszystkie

pisma  wpływające  do  urzędu  muszą  być  rejestrowane  w  punkcie  kancelaryjnym.

Zarządzeniem Wójta zdecydował wójt, która korespondencja ma być otwierana w punkcie

kancelaryjny.  Biuro rady nie jest  odrębną jednostką urzędu więc jego pracą kieruje wójt.

Odbyło  się  głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  statutu

Gminy Gietrzwałd – 13 głosów za, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

Ad.8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego

samorządowej instytucji kultury – Gminnego Ośrodka Kultury w Gietrzwałdzie za

2017 rok.

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej instytucji kultury – Gminne-

go Ośrodka Kultury w Gietrzwałdzie za 2017 rok  -  14 głosów za, 1 osoba wstrzymała się od

głosu. 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samo-

rządowej instytucji kultury – Biblioteki Publicznej w Gietrzwałdzie za 2017 rok.

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w
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sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego samo-rządowej instytucji kultury – Biblio-

teki  Publicznej w Gietrzwałdzie za 2017 rok – 13 głosów za,  2 osoby wstrzymały się od

głosu. 

Ad.10. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gietrzwałd za 2017

rok.

Radni otrzymali sprawozdania z wykonania budżetu i zapoznali się z nimi. 

Ad.11. Odczytanie opinii RIO w Olsztynie o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 

2017 rok.

Eugenia Ratowska odczytała opinię składu orzekającego RIO w Olsztynie o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu gminy za 2017 rok. Opinia jest pozytywna. 

Ad.12. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 rok – dyskusja.

Radni nie mieli uwag do sprawozdania z wykonania budżetu za 2017 rok.

Ad.13. Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie  absolutorium za 2017rok.

Eugenia  Ratowska  –  Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  odczytała  wniosek  Komisji

Rewizyjnej  o  udzielenie  wójtowi  absolutorium  z  tytułu  wykonania  budżetu  za  2017  rok.

Wniosek  głosowano  i  został  przegłosowany  jednogłośnie  przy  obecności  wszystkich

członków Komisji.

Ad.14. Zapoznanie z opinią RIO w Olsztynie o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie

absolutorium.

Eugenia  Ratowska  odczytała   opinię  RIO  w  Olsztynie  o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  w

sprawie  udzielenia  Wójtowo  gminy  Gietrzwałd  absolutorium  za  2017  rok.  Opinia  jest

pozytywna. 

Ad.15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  oraz

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gietrzwałd za 2017 rok.

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu

Gminy Gietrzwałd za 2017 rok – 15 głosów za. 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania

budżetu za 2017 rok.

Radni nie mieli pytań ani uwag do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem

uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok –

15 głosów za. 
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Ad.16a.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany WPF na lata 2018 – 2028,

Wójt zwrócił się do rady aby uwzględniła w WPF środki na wkład własny gminy w ubieganiu

się o środki na  „Rozwój e-usług w Gminie Gietrzwałd” – realizacja w latach 2018-2020, .

środki z tego programu przeznaczone są między innymi na telemetrię i wymianę wodomierzy

co  bardzo  ułatwi  pracę  osób  odczytujących  stan  wodomierzy  i  naliczających  opłaty,  na

szybką lokalizację awarii a także System Informacji Przestrzennej. Posiadanie tych środków

w  WPF pozwoli  na  złożenie  wniosku  o  dofinansowanie.  Odbyło  się  głosowanie  nad

podjęciem uchwały w sprawie  zmiany WPF na lata 2018 – 2028 – 12 głosów za, 3 głosy

przeciw. 

Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Gietrzwałd na 2018 rok.

Małgorzata  Łączyńska  wnioskowała  o  przywrócenie  kwoty  462  tys.  na  budowę  drogi

Sząbruk-Gietrzwałd.  w  budżecie  przeznaczona  jest  kwota  402  tys.  zł.  Skarbnik

poinformował,  że w 2018 roku powiat oczekuje od gminy przeznaczenia na tę inwestycję

kwoty 77.985zł. a w 2019 roku 390 tys.   Wójt powiedział, że droga zostanie wybudowana bo

jest  niezbędna  dla  mieszkańców i  w  zależności  od  potrzeb  środki  będą  zabezpieczane.

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie  zmian budżetu gminy Gietrzwałd

na 2018 rok – 14 głosów za, 1 osoba wstrzymała się od głosu.

Ad.18. Podjęcie  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na sfinansowanie zobowiązań

gminy z tytułu kredytów poprzez przejecie długu. 

Projekt uchwały omawiany był kilkukrotnie na spotkaniach komisji.  Odbyło się głosowanie

nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sfinansowanie zobowiązań gminy z

tytułu  kredytów  poprzez  przejecie  długu  –  5  głosów  za,  8  głosów  przeciw,  2  osoby

wstrzymały się od głosu.

 

Ad.19. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  w  sprawie  poboru  podatku  rolnego,  podatku

leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenie inkasentów,

określenie wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz diety dla sołtysów. 

Projekt uchwały omówiony był na spotkaniu komisji i pozytywnie zaopiniowany. Odbyło się

głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej w sprawie poboru podatku rolnego, podatku

leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenie inkasentów, określenie

wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz diety dla sołtysów – 15 głosów za.

Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta.
Projekt uchwały omówiony był na spotkaniu komisji i uzyskał pozytywną opinię. Proponowa-
ne wynagrodzenie:  wynagrodzenie zasadnicze - 4.700,00 zł., dodatek funkcyjny - 1.900,00
zł.,  dodatek specjalny - 40% łącznie od wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego.

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta –

15 głosów za.  
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Ad.21. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  i  udzielenie

bonifikaty od ceny nieruchomości.

Projekt  uchwały  omówiony  był  na  spotkaniu  komisji  i  zaopiniowany  pozytywnie.  Wójt

poinformował  że  sprzeda  mieszkania  komunalne  najemcą  pod  warunkiem,  że  wszyscy

najemcy wyrażą chęć zakupu wynajmowanych lokali. Odbyło się głosowanie nad podjęciem

uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  i  udzielenie  bonifikaty  od  ceny

nieruchomości – 15 głosów za. 

Ad.22. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  miejsca

okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli oraz określenia sezonu kąpielowego na

terenie gminy Gietrzwałd na rok 2018.

Projekt uchwały omówiony był na spotkaniu komisji i zaopiniowany pozytywnie. Odbyło się

głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  miejsca

okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie

gminy Gietrzwałd na rok 2018 – 15 głosów za. 

Ad.23. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  maksymalnej  liczby  zezwoleń  na

sprzedaż  napojów  alkoholowych  oraz  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży  i

podawania napojów alkoholowych na terenie gminy Gietrzwałd.

 Projekt uchwały omówiony był na spotkaniu komisji i zaopiniowany pozytywnie. Odbyło się

głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na

sprzedaż  napojów alkoholowych  oraz  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży  i  podawania

napojów alkoholowych na terenie gminy Gietrzwałd – 14 głosów za, 1 głos przeciw. 

Ad.24. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  m.p.z.p.

terenu  położonego  nad  jeziorem  Wulpińskim  w  obrębie  Unieszewo,  gmina

Gietrzwałd. 

Projekt  uchwały  omówiony  był  na  spotkaniu  komisji  i  zaopiniowany  pozytywnie.  Michał

Puszczało poprosił, aby w protokole sesji umieścić zapis o tym że nie gmina nie przewiduje

zadań własnych przy realizacji tej inwestycji. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany m.p.z.p. terenu położonego nad jeziorem

Wulpińskim w obrębie Unieszewo, gmina Gietrzwałd – 15 głosów za.

Ad.25. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  m.p.z.p.

części  obrębu Gronity, gmina Gietrzwałd. 

Projekt uchwały omówiony był na spotkaniu komisji i zaopiniowany pozytywnie. Odbyło się

głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany

m.p.z.p. części  obrębu Gronity, gmina Gietrzwałd – 15 głosów za.

Ad.26. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany  m.p.z.p.

terenów  położonych  nad  jeziorem  Wulpińskim,  w  obrębie  Sząbruk,  gmina
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Gietrzwałd. 

Projekt uchwały omówiony był na spotkaniu komisji i zaopiniowany pozytywnie. Odbyło się

głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany

m.p.z.p. terenów położonych nad jeziorem Wulpińskim, w obrębie Sząbruk, gmina Gietrzwałd

– 15 głosów za. 

Ad.27. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. dla działek

oznaczonych numerami 207/102 i 207/103 położonych w obrębie Sząbruk, gmina

Gietrzwałd. 

Projekt uchwały omówiony był na spotkaniu komisji i zaopiniowany pozytywnie. Odbyło się

głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. dla

działek oznaczonych numerami 207/102 i 207/103 położonych w obrębie Sząbruk, gmina

Gietrzwałd – 15 głosów za.

Ad.28. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p.  terenów

położonych w Rentynach, obręb Woryty, gmina Gietrzwałd. 

Projekt uchwały omówiony był na spotkaniu komisji i zaopiniowany pozytywnie. Odbyło się

głosowanie  nad  podjęciem  uchwały w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  m.p.z.p.

terenów położonych w Rentynach, obręb Woryty, gmina Gietrzwałd – 15 głosów za. 

Ad.29. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany  m.p.z.p. w części

obrębu Woryty, gmina Gietrzwałd.  skreślony 

Ad.  29a.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  sporządzenia  zmiany  m.p.z.p.  części  m.

Gietrzwałd, gm. Gietrzwałd.

Projekt uchwały omówiony był na spotkaniu komisji i zaopiniowany pozytywnie. Odbyło się

głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie  sporządzenia  zmiany  m.p.z.p.  części  m.

Gietrzwałd, gm. Gietrzwałd – 15 głosów za.

Ad.30. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  m.p.z.p.  terenów  położonych  we

wschodniej części obrębu Unieszewo, gmina Gietrzwałd.

Wójt poinformował, że właściciel terenu którego dotyczy plan złożył dziś oświadczenie, że

wycofuje pozew o zwrot kosztów za budowę sieci wod-kan. Przekazuje sieci nieodpłatnie.

Oświadczył, że nie będzie płacił podatku VAT jeśli wystąpi i podatku od darowizny jeśli taki

wystąpi. Informuje że na  koniec lipca uzyska opinię czy wystąpi podatek VAT i podatek od

darowizny.  Proponuje  spotkanie  z  Wójtem  i  Radą  aby  ustalić  sposób  notarialnego

przekazania  sieci.  Odbyło  się  głosowanie  nad podjęciem uchwały  w sprawie  uchwalenia

m.p.z.p. terenów położonych we wschodniej części obrębu Unieszewo, gmina Gietrzwałd –

15 głosów za. 

Ad.  30a.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  z  budżetu  Gminy
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Gietrzwałd  na  realizację  zadania polegającego  na  wykonaniu  prac  związanych  ze

wzmocnieniem i zabezpieczeniem fundamentów budynku kościoła ewangelickiego w

Łęgutach oraz nadzór konserwatorski i konstruktorski niezbędny do wykonania prac,

Przewodnicząca  poinformowała,  że  parafia  kościoła  augsburskiego  w  Ostródzie  złożyła

wniosek o dofinansowanie remontu zabytkowego kościoła  w Łęgutach i   prosi  o  dotację

celową  w  kwocie  14.660zł.  Odbyło  się  głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie

udzielenia dotacji celowej z budżetu  Gminy Gietrzwałd na realizację zadania polegającego

na wykonaniu prac związanych ze wzmocnieniem i zabezpieczeniem fundamentów budynku

kościoła ewangelickiego w Łęgutach oraz nadzór konserwatorski i konstruktorski niezbędny

do wykonania prac  -  15 głosów za.

Ad.31. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany m.p.z.p. gminy

Gietrzwałd w m. Unieszewo.

W brzmieniu:

Podjęcie   uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego

planu  zagospodarowania  przestrzennego  na  działki  oznaczone  numerami  172/27,

172/28, 172/31 i 172/32 położone w obrębie Unieszewo, gmina Gietrzwałd 

Projekt uchwały omówiony był na spotkaniu komisji i zaopiniowany pozytywnie. Odbyło się

głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  na  działki  oznaczone  numerami

172/27, 172/28, 172/31 i 172/32 położone w ob. Unieszewo, gmina Gietrzwałd - 15 głosów

za.

Ad.31a.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wysokości  i  zasad  ustalania  oraz  rozliczania

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących  instytucje opieki nad dziećmi w wieku

do lat 3 na terenie Gminy Gietrzwałd. 

Projekt  uchwały  omówiony  był  na  spotkaniu  komisji  i  zaopiniowany  pozytywnie.  Rada

zaproponowała  dofinansowanie  dla  wszystkich  form  opieki  nad  dziećmi  do  lat  3  w

jednakowej  wysokości  200zł.  Odbyło  się  głosowanie  nad  podjęciem  uchwały  w  sprawie

wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących

instytucje opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 na terenie Gminy Gietrzwałd – 15 głosów za. 

Ad.32. Odpowiedzi na interpelacje.

Wójt poinformował, że wyczerpujących odpowiedzi  udzieli na piśmie w ciągu dwóch tygodni.

Poinformował że termin wykonania drogi do Łupstycha nie uległ zmianie. Droga do Gronit –

termin został przedłużony o 30 dni. 

Wójt poinformował radnych, że Andrzej Wasilewski złożył na ręce Wójta rezygnację z funkcji

skarbnika gminy. 

Ad.33. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.

Wójt poinformował, że uczestniczył w pogrzebie burmistrza miasta Ritberg. Uczestniczył w
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uroczystościach  zakończenia  roku  szkolnego.  29  czerwca  rozpoczną  się  prace  adptacji

pomieszczeń  gimnazjum  na  przedszkole.  Wójt  był  gościem  na  sympozjum  naukowym

poświęconym  ks.  Wojciechowi  Zinkowi  w  archiwum  archidiecezjalnym.  Uczestniczył  w

pracach  komitetu  sterującego  ZIT.  Zdecydował  o  złożeniu  wniosku  na  dofinansowanie

organizacji  PSZOK  w  Gietrzwałdzie.  Odbyło  się  spotkanie  organizacyjne  Dni  Pokuty  w

Gietrzwałdzie. Podpisana została umowa z wojewodą na remont drogi do Pęglit w ramach

Schetynówek – dofinansowanie 400 tys. zł. 9 czerwca odbyły się Mini Mistrzostwa Świata w

Piłce Nożnej Dziesięciolatków na stadionie leśnym w Gietrzwałdzie. W Łupstychu odbył się

piknik wiejski. W Unieszewie odbył się koncert zespołu Mocni w Wierze. 18 czerwca odbyło

się odsłonięcie kamienia ks. Wojciecha Zinka w Parku Sprawiedliwych w Warszawie. 

Ad.34. Sprawy różne.

M. Łączyńska – co dalej  w polbrukiem składowanym w Sząbruku.  Wójt  odpowiedział,  że

przeznaczony  jest na remont drogi do przedszkola w Sząbruku. Stanisław Zdunek  prosił 
o  usunięcie wody która zbiera się przy kapliczce w Gronitach i  wpływa destrukcyjnie na
drogę. 
Wójt odpowiedział, że zbierająca się woda przy kapliczce będzie przepompowywana. Na tym
porządek obrad wyczerpano i Przewodnicząca zamknęła obrady XXXIX sesji Rady Gminy
Gietrzwałd. 

Protokołowała 

E. Bielańska
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